

Referat
Menighedsrådsmøde
Torsdag d. 02.05.24 kl.17.30.

Formand: Vita Thing Japsen Referent: Karina Christensen Dato: 02.05.24 kl. 17.30	Tilstedeværende: Vita Thing Japsen, Stine Ravnborg Bro Nissen, Lars Peder Andersen, Marita Friddal Niclasen, Arne Klausen. Sekretær udenfor råd: Karina Christensen Aktivitetsudvalgsformand: Asta Møller Neimann Fraværende: Gert Iversen, Gerda Brix, Zia Williams, Kirkevæрге udenfor råd: Søren Elith Sørensen.
---	--

Dagsordenspunkt:	Sagsfremstilling	Status og beslutning (samt hvem er tovholder)
1. Godkendelse af dagsorden		Dagsorden er godkendt.
2. Oplæg om projekt "Ræk ud" v. Asta og Johanne	Bispebjerg-Brønshøj Provsti har nedsat en arbejdsgruppe kaldet Folkekirken Nordvest, som er provstiets tiltag for at nå de unge. Herudover er Ræk ud er et projekt på Stiftsplan som også er en måde at nå de unge på. Unge værende mellem 14-34 år.	Kapernaumskirken støtter op om tiltagene og ser sig åbne for nye idéer og tiltag.
3. Aktivitetsudvalgsformanden orienterer	<ol style="list-style-type: none">1. Taknemmelighedstirsdag2. Lydbad3. Lydbio for børn4. Højskolesang x rød bar5. Meditation6. Yoga <p>Aktiviteterne når rigtigt fint ud til borgere, virksomheder og skoler. Samarbejde med Flere Fugle. Samarbejde med foreningen Sind. Kontakt med Mødrehjælpen.</p>	
4. Kirkeværgen orienterer	<ol style="list-style-type: none">1. Er der ønske om provstesyn i embedsbolig 2024?2. Forsikringssag skimmelsvamp i kirken/menighedslokalerne3. Forsikringssag i embedsbolig ang. tag	<ol style="list-style-type: none">1. Menighedsrådet tilslutter sig et provstesyn i år.2. Vita spørger Søren.3. Vita spørger Søren.

<p>5. Formanden orienterer</p>	<p>2. pinsedag fællesgudstjeneste kl. 11 på Bellahøj Friluftsscene. Alle kirker medbringer hjemmebag</p> <p>Orientering om medlemskab af LAM</p>	<p>Asta sørger for plakater. Vita undersøger bagværk.</p> <p>Landsforeningen har krediteret faktura.</p>
<p>6. Spareforslag til rådet</p>	<p>1. Formanden orienterer om forskellige forslag</p> <p>Idéer:</p> <p>Menighedsrådsformanden foreslår at nedsætte sit honorar til kr. 100 om måneden.</p> <p>Kassereren foreslår at sætte sit honorar ned til kr. 100 om måneden.</p> <p>* Højskolesang: Kunne man undvære kirkesangerne? * Flasker i stedet for dåser til sodavand? * Indkøb i Netto vs. online-indkøb. * Mad til rådsmøderne. * Højskolesang: Kander i stedet for vandflasker * Fotokopieringsmaskine.</p>	<p>Følgende er besluttet:</p> <p>Karina undersøger muligheden hos Provstiet for nedsættelsen af Menighedsrådsformandens og kassererens honorar.</p> <p>Højskolesang ang. sangere: Der deltager stadigvæk 2 sangere til højskolesang.</p> <p>Højskolesang: Vi serverer vand på kander i stedet for flaskevand – også med hensyntagen til miljøhensyn.</p> <p>Karina undersøger en billigere mulighed for kopimaskine.</p> <p>Vi aftaler at tale videre om forskellige muligheder</p>
<p>7. Åbning af gårdhaven</p>	<p>Dåbsfamilier mv. er så småt begyndt at ønske anvendelse af gårdhaven.</p> <p>Hynder til havestolene.</p>	<p>Møde søndag d. 05.05.24 kl. 12.30 i gården for at sætte møbler ud og ordne den lille have. Dem der kan møder op.</p> <p>Der foreslås at Asta deler på SoMe om nogen borgere har skum-madrasser/hynder i rimelig stand, som de ikke skal bruge længere. Vita syr betræk.</p>
<p>8. Orientering om valg 2024</p>	<p>Orienteringsmøde d. 14. maj kl. 17.00.</p>	<p>Der serveres let tapas til mødet. Vita, Asta og Karina mødes fredag d. 3/5-24 kl. 11.30 for at lægge en plan.</p>
<p>9. Kontaktperson orienterer</p>	<p>Kompasset har haft anvendt kælderens til herberg.</p> <p>Ang. kirketjenere / vikarer:</p>	<p>Stine spørger personalet om feedback på projektet.</p> <p>Menighedsrådet giver Stine bemyndigelse til i samarbejde med de tre ansatte at arbejde videre med en løsning for alle</p>

	<p>Fast kirketjenervikar Eske og kirketjenervikar Kit skal starte uddannelse.</p> <p>Kirketjenervikar Margrete er snart tilbage fra orlov.</p>	<p>tre til dækning af kirkelige tjenester og aktiviteter.</p>
10. Præsten orienterer	<p>1. Præsten er flyttet tilbage til sin Embedsbolig. Der er blevet stjålet: Robotplæneklipper, hækkeklipper, kanttrimmer. Håndværkerne har placeret nøgleboksen ved hoveddøren, hvormed portene ikke har været låst.</p> <p>2. Der ønskes algefjernelse på fliserne.</p>	<p>1. Vita orienterer Søren om sagen, der skal meldes til forsikringssselskabet.</p> <p>2. Vita taler med Søren desangående.</p>
11. Provstiudvalg orienterer	<p>1. Kloak som anlægsprojekt? 2. Belysning udenfor. 3. Likviditet stillet til rådighed.</p>	<p>1. Dette undersøges til næste år. 2. Hvad ønsker rådet ift. belysning, når det ikke er blevet godkendt hos PU. 3. Dette undersøges nærmere.</p>
12. Datoer for næste møder	<p>Der må meget gerne planlægges møder til og med 15. maj ift. årsregnskab og kvartalsrapport.</p> <p>Kommende møder:</p> <ul style="list-style-type: none"> • 30. maj kl. 17.30 • 20. juni kl. 17.30 	
13.Eventuelt		
14.Oplæsning af referat til godkendelse		Referatet blev oplæst.
15.Underskrivning af referat		Se nedenstående for underskrifter.

Underskrift deltagende:

Lars P. Andersen

Gert Sørensen

Vida Thing Jensen

Martin P. Nielsen

